

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 60

For immediate release
Thursday, November 10, 1966

Defence Support Assistance to Greece and Turkey

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that Canada would provide Greece and Turkey with approximately \$3 million in economic aid under the NATO Defence Support Assistance Programme.

Discussions are to be opened shortly between Canada and the Greek and Turkish Governments to select suitable projects. The Canadian Government will propose that its contribution be used to assist the Greek and Turkish Governments in financing communications or similar projects related to their defence posture.

The NATO Defence Support Assistance Programme was established in 1962 to assist Greece and Turkey in meeting their special defence problems.

- 30 -

Programme d'Aide de l'OTAN à la Défense

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Paul Martin, a annoncé aujourd'hui que le Canada fournira à la Grèce et à la Turquie une aide économique d'environ \$3 million dans le cadre du programme d'aide de l'OTAN à la défense.

Des entretiens seront bientôt entamés entre le Canada et les gouvernements grec et turc afin de déterminer les projets qui recevront cette aide. Le Gouvernement canadien a l'intention de proposer que sa contribution soit employée par la Grèce et la Turquie pour l'aide au financement des communications ou autres projets semblables et liés à leurs positions défensives.

Le programme d'aide de l'OTAN à la défense fut établi en 1962 afin d'assister la Grèce et la Turquie à faire face à leurs problèmes spéciaux de défense.

- 30 -